
Hai! Ik ben Enola en dit mijn lieve
merrie Bay Dream! Ik ben zelf 21,
bijna 22 jaar en Bay wordt
binnenkort 7 jaar. We zijn op dit
moment vooral aan het werk in de
dressuur, maar de droom is om
straks te gaan springen en
crossen. 

Bay is een pittige tante met een
sterke eigen mening, maar ook
ontzettend lief en super
aanhankelijk! Mensen om mij heen
zeggen altijd dat wij veel op elkaar
lijken, hihi..

Ik ben lid geworden van deze
vereniging omdat graag wil leren
samen met mijn merrie en omdat
ik graag nieuwe mensen wil leren
kennen in de paardensport!

Liefs Enola & Bay
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Wat gebeurt er achter de
schermen...

Voorstellen lid
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Enola Vissenberg

Status gemeente

We willen jullie graag op de hoogte
brengen van de laatste ontwikkelingen
rondom het toekomstplan van onze
vereniging.

Onlangs hebben we een officiële mail
ontvangen vanuit de gemeente met daarin
de tijdslijn voor de komende periode. We
moeten eind juni ons definitief
toekomstplan inleveren, 

Het toekomstplan zal in de maand
augustus worden besproken in de
gemeenteraad. 

Dit is een belangrijke stap in het proces,
waarin onze plannen officieel worden
beoordeeld en besproken door de
raadsleden.

Na deze bespreking verwachten we dat
de gemeenteraad eind september een
definitief besluit zal nemen over de
goedkeuring van het plan. 

Tot die tijd blijven we in nauw contact
met de gemeente en blijven we kijken
naar eventuele samenwerkingen.

Wist je dat...

We als vereniging altijd enthousiast
zijn als er weer nieuwe leden zich
aanmelden

Er verschillende soorten lidmaatschap
zijn binnen onze vereniging? Kijk
hiervoor op onze website onder het
kopje lidmaatschap

Activiteiten juni/juli/augustus

Crossterrein/Jumpcross

Op dit moment wordt, in samenwerking
met Eventing Etten-Leur, ons clubterrein
omgebouwd tot crossterrein.
Deze aanpassing is bedoeld voor de
Jumpcross, maar we kunnen de
crosshindernissen al eerder gebruiken
voor trainingsdoeleinden.

Let op: zodra alle hindernissen volledig
zijn opgebouwd, brengen we jullie hiervan
op de hoogte. Tot die tijd is het niet
toegestaan om gebruik te maken van de
hindernissen.

Als bestuur kijken we terug op twee hele
geslaagde wedstrijd weekenden. Daarover
lees je meer op de volgende pagina..

De activiteitencommissie kijkt terug op
drie hele leuke en drukbezochte
crosslessen onder leiding van Ilonka
Kluytmans.

Daarnaast is de commissie in gesprek met
Wouw Vooruit en de Rodeo Ruiters
Rucphen over een mogelijke
samenwerking voor de Jumpcross op 24
augustus 2025.

Helpende handjes, op het clubgebouw is
een grote opruiming geweest.  Het
'secretariaat' is zo goed als leeg & weer
helemaal klaar om straks gebruikt te
worden bij de Jumpcross.

4 t/m 7 juli Ponykamp deels op eigen
terrein. Echter merken we hier weinig
animo voor dus of deze doorgaat hangt
af van jullie als leden
22 augustus ledenvergadering op
clubgebouw
24 augustus Jumpcross



Ik ben Aniek van Aert en ben 11 jaar oud. Ik woon in Hoeven.
Samen met mijn zusje heb ik 4 pony’s.

Al mijn hele leven ben ik aanraking met pony’s. Mijn opa heeft
namelijk shetlandpony’s. Vanaf mijn tweede verjaardag ben ik
begonnen met de peuter/kleuter les bij Stal 't Sander. 
Toen ik 4 jaar oud was, kreeg ik mijn eigen shetlandpony
Hinnik.

Hiermee heb ik bixie wedstrijden gereden in dressuur en
springen. Vanaf mijn 6e jaar ben ik bij Nienke Otjens gaan
lessen en ik doe dit nog steeds met veel plezier.
Toen Hinnik te klein werd voor mij, heb ik Gomes gekregen.
Gomes is een lieve b pony waarmee ik L2 rijd en mijn zusje
rijdt b dressuur met hem.

Vroeger heb ik met Gomes ook deelgenomen aan
springwedstrijden.
Om door te groeien heb ik, toen ik negen werd, een c pony
gekregen. Dit is Gesa’s Farina. Met haar werd ik vorig jaar
Nederlands en Brabants kampioen in de dressuur klasse C-B.
Momenteel rijden we in de klasse L2 en springen we ook.

Toen Hinnik in 2023 verkocht werd, kreeg mijn zusje een
jonge b pony Ruja’s Seph van 4 jaar oud die ik mocht opleiden.
Met Seph rijd ik L1 dressuur. Met hem ging het zo goed dat ik
vorig jaar mocht deelnemen aan de Nederlandse
kampioenschappen dressuur en springen.
Momenteel ben ik Seph aan het trainen voor het crossen.

Sinds kort staat er een nieuwe topper bij mij op stal. Het is een 
d pony, genaamd Danone Bloemendael van 8 jaar. Met hem
ben ik nu een combinatie aan het worden om in het outdoor
seizoen mee te rijden aan de dressuur selecties.

Wat verder heel leuk is dat ik deelneem aan het viertal
Fantastic 4. We hebben samen al mooie successen behaald.
Namelijk Brabants kampioen en 3e van Nederland worden. 
Ik vind het heel gezellig samen.

Ik vind het superleuk om pony’s te rijden in alle disciplines en
hoop nog veel plezier ermee te hebben. Mijn droom is om ooit
een keer internationaal te starten met Danone.
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Wat een geweldige prestatie voor onze
vereniging! Tijdens de West-Brabant Cup
hebben onze amazones maar liefst zes
keer de overwinning binnengehaald.

✨ Judith Evers reed met Prumonde
naar de overwinning in de klasse M1
paarden.

✨ Renske Monden wist zelfs twee titels
op haar naam te zetten:

Met Lenoir in de klasse B paarden,
én met Hilando in de klasse DE-L2.

✨ Aniek van Aert maakte het succes
compleet met maar liefst drie
overwinningen:

In de klasse DE-B met Danone
Bloemendael,
In de klasse C-L2 met Gesa’s Farina,
En in de klasse AB-L2 met Gomes.

Deze topprestaties zijn het resultaat van
hard werken, toewijding en natuurlijk
het sterke teamwork tussen ruiter en
pony of paard. We feliciteren alle
winnaars van harte.

In het weekend van 21/22 juni weten we
wie de West-Brabant Cup winnaars zijn
in het springen.

West Brabant Cup Dressuur

Voorstellen Lid
Aniek van Aert
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MCI Kwalificatie

De eerste twee weekenden van mei
stonden in het teken van sportiviteit,
gezelligheid en mooie prestaties. We
kijken als vereniging met veel plezier
terug op deze geslaagde dagen. Het weer
werkte fantastisch mee, wat zorgde voor
een extra fijne sfeer op en rond het
terrein.

Er zijn mooie resultaten neergezet, en
het was geweldig om te zien hoeveel
enthousiasme er was bij zowel
deelnemers als publiek. We hebben
bovendien veel complimenten mogen
ontvangen over de organisatie & locatie.
 
In het laatste weekend bij springen voor
pony’s hadden we een leuke
Moederdagactie, waarbij drie winnaars
zijn gekozen. Ook daar kwamen vele
leuke reactie op.

Tot slot hebben we Mirella nog even
extra in het zonnetje gezet. Als dank
voor het gebruik maken van de locatie
bij Stal 't Sander.

Kortom: twee weekenden om trots op
terug te kijken! En met als kers op de
taart een prachtig stuk in de Bode.

Tijdens de MCI-kwalificatie bij Academy
Bartels behaalden Bo van Domburg
samen met haar paard Loki een
prachtige 3e plaats met een score van
66,8%. Deze knappe prestatie leverde
hen bovendien een ticket voor het NK

Onze prachtige wedstrijd


